
Verslag ALV 12-09-2022 
 
Aanwezigen: Tonny van Dorst, Herman Bril, Ivonne Bruggemann, John van 

Rossum, Chiel van Rossum, Martijn de Leest, Willy Aarnink, Harry Visser, Henny 

Huis in ’t Veld, Anton Post, Ben Haarman, Jose Ellenbroek, Hans Sanders, 

Melanie Lentelink, Martin Koot, Jesper Luksassen, Henny van Empel, Jan 

Daggenvoorde, Jan Mulder, Gerard Groot Koerkamp, Floris Duijff, Marcel 

Emmink, Wim Groot Koerkamp, Tom Weierink, Sjors Brugge, Frans van Oldeniel, 

Eric Bumkens, Ynze van Beek, Peter Koerhuis, Frans Haarman, Rob de Bruijn, 

Huub Kolkman, Wim Vrielink, H. Bulk, Bregje van Ravenswaay, Jasper Bon, 

Yvonne Meijerink, Astrid Coobs, Michiel Hullegie, M. Verlink, Marjolein 

Vloedgraven, Yahaira Jansen, Gert Meijerink, Stef Tijhaar, Jaap Korving, Justa 

Smit, Richard Wiegers, Richard van Beek, Peter Visser en Moniek Obdeijn 

 

Afwezigen: Gerco Morsink, Johan Schintz, Jeroen van Leeuwen, Niels Visser, 

Andries de Lange sr., Rudie Verwoolde, Huub Obdeijn, Henk van Bussel, Erik van 

Empel 

 

1.Opening 
Openingswoord door Peter Visser waarbij hij iedereen van harte welkom heet en blij is 

dat vergadering weer in de kantine kan plaatsvinden. De vergadering is vervroegd door 

tijdelijk vertrek van de penningmeester naar het buitenland. 

 

2.In memoriam 
In memoriam: Gerrit Mentink, Han Boswinkel, Wim Kreileman en Ben Span. Wij 

herdenken hen als gewaardeerde leden van de vereniging en wensen de familie veel 

sterkte toe. 

 

3.Mededeling en ingekomen stukken 
Ledenadministratie gaat over naar Frans van de Kroon en Astrid Coobs. Moniek Obdeijn  

heeft de taak voor de tijdelijkheid overgenomen maar dit is niet te combineren met de 

functie van secretaris van SVS afdeling Voetbal. 

 

 

4.Terugblik seizoen 2021-2022 en vooruitblik seizoen 2022-2023 
Resultaten 2021-2022 

-De coronaperiode is de vereniging goed doorgekomen met inzet van Patrick 

Bouwmeester en Henny Huis in t Veld. Veel overleg met de gemeente over de tijdelijke 

maatregelen en hoe deze toe te passen binnen de vereniging 

-75 jarig jubileumfeest: zeer geslaagd en vele complimenten!! 

-Exploitatie sporthal overgenomen 

-Sporthal gesprekken zijn doorgevoerd 

-Project verduurzaming opgestart (via de Stichting) 

-Trainingsondersteuning jeugdvoetbal en handbal uitgebouwd. Meer aandacht voor de 

breedte sport 

-Discussie zaterdagvoetbal gevoerd 

-Samenwerking (jeugd)handbal met andere verenigingen opgestart 

-Grote Clubactie 4600 loten verkocht!!! 

-Nieuwe sponsoren geworven 

 

Plannen 2022-2023 

-Sporthal verplaatsing verder uitwerken 

-Project verduurzaming uitwerken 



-Trainingsondersteuning jeugdvoetbal en handbal uitbouwen. Vraag: Wat is de planning? 

Het is wel duidelijk dat er te weinig ouders voor de ondersteuning zijn. 

-Standpunt bepalen zaterdagvoetbal 

-Hoofdsponsor zoeken 

-Nieuwe kledinglijn voorbereiden  

-Vervanging velden 4 en 5 voorbereiden/ uitvoeren 

-Lekker sporten!! 

 

Leden totaal 

Voetbal: junioren dalen, pupillen is in opwaartse trend. Per saldo zijn we gestegen t.o.v. 

de laatste twee jaar. 

Handbal: lichte daling m.n. bij de jonge meisjes. 

 

Voetbal 

Jeugd: Rob de Bruijn 

Groei onder de pupillen, 70 eind seizoen. Verwachting is dat het zal afnemen gezien de 

demografische gegevens. Hopelijk stabiliseert het aantal. 

Drie speerpunten: Plezier en ontwikkeling 

                           Enthousiaste begeleiding waarbij 45 procent ondersteuning wil 

hebben. Gestart met trainersbegeleiding in overleg met KNVB.  

                           Lekker voetballen 

Jeroen van Leeuwen is gestopt bij de jeugdcommissie. Rob de Bruijn en Maikel gaan dit 

samen oppakken. 

Sportakkoord eind deze maand gesprek met de gemeente. Dan hopelijk extra impuls op 

breedtesport. 

 

Senioren: Richard van Beek 

Lastig om de wedstrijden door de corona rond te krijgen maar het is gelukt. Aantal leden 

is gelijk gebleven. 

Kleding is een grote klus om rond te krijgen, met dank aan de kledingcommissie. Moet 

wel centraal ingeleverd worden. 

Zaterdagvoetbal: discussie dit jaar, probleem is de velden en de capaciteit. 

Mogelijkheden zijn er nu omdat de KNVB wil meedenken. Vanuit bestuur dit bij de teams 

neergelegd waardoor teams zijn afgehaakt. 

Voetbalpiramide: Veel spelers vanuit JO17 en JO19 vragen overschrijving aan omdat 

elders wel op zaterdag gevoetbald wordt. Vraag is hoe lang we doorgaan met huidige 

systeem? Afhankelijk van de vrijwilligers, velden, kleedkamers etc. 

Vraag: hoe zit het met de senioren? Richard geeft aan dat zij de kans hebben gehad, 

maar afhaakten omdat ze zelf e.e.a. moesten regelen. 

Vraag: kunnen we de velden van het honkbalvereniging  gebruiken? Is bestuur niet 

bekend. 

Hybridevoetbal: clubs mogen kiezen voor evt beide dagen voetbal. Toekomst 2023-2024 

evt voor 2e hiermee gaan starten en jaar erop voor het 1e. Dus voor 15 juni dit dan 

opgeven. Voor het 1e moet voor 15 september elk jaar doorgegeven worden. 

 

Vraag aan de zaal: kan het bestuur het zaterdagvoetbal verder ontwikkelingen binnen de 

mogelijkheden die we hebben? Onzekere factoren zijn natuurlijk dat het geen garantie is 

om junioren te behouden. Tip: proces om iedereen te behouden en niet dat we in 

principe op zaterdag willen voetballen. Huub Kolkman en Marcel Emmink hebben allang 

geïnventariseerd wat iedereen binnen de selectie wil, waarom nog zolang wachten. 

Marcel Emmink ligt toe dat hij de hele week al met Richard van Beek overleg heeft 

gehad. Hij heeft het idee dat het bestuur te lang afwacht. Dit was afgelopen jaar al 

duidelijk binnen de selectie. Marcel waarschuwt dat hij verwacht dat er meer jeugd gaat 

afhaken. Hij laat de beslissing bij het bestuur. 

Los van data kunnen we dit ontwikkelen?  6 tegen, 6 onthouden. Merendeel is positief. 

 



Niemand is principieel tegen. 1 en 2 op zaterdag dan zijn we een zaterdagclub, is de 

opmerking. Hoeveel waarde hechten we hieraan? 

 

Scheidsrechterszaken 

Overgedragen aan Rob Plaum. 

 

Handbal 

Door de corona veel wedstrijden afgelast. Handbal lichte daling van leden.  

Samenwerking met Quick Raalte in de opleiding van trainers en coaches (20 trainers in 

opleiding) 

Beachvelden zijn volop gebruikt. 

C1 heeft meegedaan met toernooi in Brabant, 6e geëindigd.  

Zijn kampen geweest. 

Herenhandbal nog meer verstevigen. 

Enquête: speerpunten worden geïnventariseerd wat verbeterd kan worden 

-Groeiambitie in de A leeftijd 

-Ontwikkeling, trainers en scheidsrechters coachen 

 

Materialen en kleding 

Harry Huisman vertelt dat 6 teams de broekjes niet hebben ingeleverd.  Kost veel moeite 

om alles binnen te krijgen. Lijkt een maatschappelijk probleem dat mensen niet meer 

antwoorden op de mail. 

Hij heeft alle leiders hierover gemaild. Daarna ook nog persoonlijk benaderd, dreigen met 

geld inhouden heeft wel effect.  

Vraag: hebben andere verenigen hier ook last van? Dat weet men niet. 

Harry geeft begin oktober startschot ; vernieuwen kledinglijn. 

 

Tuchtzaken 

10 rode kaarten. 

 

Exploitatiecommissie 

Henny Huis in t Veld: gaat goed.  

Op zoek naar meer vast barpersoneel, nu nog te weinig. Op vrijdag en zaterdag leeft de 

kantine meer. Nadenken om de kantine op maandag weer te openen. 

Kantine bij de sporthal gaat steeds beter. Yvonne Meyerink regelt daar de barbezetting, 

gaat goed. 

Omzet: dit jaar was de omzet hoger dan het jaar voor de corona. Mooie evenementen: 

meiden onder de 15, beslissingswedstrijd Zutphen – AGOVV, toptalententoernooi. 

Riet Vunderink heeft afscheid genomen, Sigrid is er bijgekomen maar extra mensen zijn 

erg welkom. 

Gert Meyerink: inkoop gaat met 8 procent omhoog. Vanaf 1 oktober gaan de prijzen 

omhoog.  

Kassasystemen werken nu beter, instructies naar barpersoneel moet nog beter. 

Complimenten voor de commissie. 

 

Sponsoring 

Frans Haarman zit nog met dezelfde bezetting. Op zoek naar een hoofdsponsor. 8 nieuwe 

sponsors, maar een paar vertrokken. Namens de sponsorcommissie graag aanwas vanuit 

de handbal. Graag opgeven!! 

 

Communicatie 

Wim Groot Koerkamp online veel mogelijkheden om te communiceren. 50.000 bezoekers 

op de site, 800 FB, 1100 volgers op Instagram. De voetbalapp wordt primair goed 

gebruikt. 

Communicatie is cruciaal. We leven in een dynamische tijd, waarin er  mogelijk nieuwe 

besluiten genomen moeten worden om via een stem te communiceren. Wens om 3S en 



SVS samen te voegen, dus ook vanuit besturen. We kunnen ons niet afzijdig houden van 

maatschappelijke ontwikkelingen. 

Misschien meer projecten in de uitwerking om meer vrijwilligers te krijgen. 

 

Sporthal 

Projectgroep namens SVS en 3S overlegt samen: buren zijn uitgenodigd (13-6) 

Gesproken met projectgroep Bathmen (1-8-2022) 

Gesprekken met stakeholders (scholen, de Marken, Platform Schalkhaar) 

Brief naar nieuw college B&W gestuurd 

Verplaatsing sporthal is ook opgenomen in coalitieakkoord gemeente Deventer      

 

Wat gaan we de komende periode doen? 

Verkenning ruimtelijke inpasbaarheid en ontsluiting verkeer 

Buurtvertegenwoordiging betrekken 

Ook buurt Westenberg informeren en betrekken 

Gesprekken met stakeholders 

Marktconsultatie (verkennen bredere verhuurmogelijkheden) 

Exploitatieplan, eigendom en beheer (1e helft 2023) 

Fiscale consequenties onderzoeken 

Advies door stedenbouwkundige via de gemeente                           

 

Verduurzaming 

Jan Daggenvoorde vertelt dat de werkgroep( 3S en SVS) vorig jaar is begonnen. Volgens 

quicksquan hebben we een goed gebouw. LED verlichting is aangepast. 

Basisdocument opgesteld in oktober 2021 is geaccordeerd door 3 S en bestuur SVS.  

Niet alle expertise is in huis: groene club vanuit de KNVB is aangeschoven. 

Plan; PV panelen (200 stuks) worden geplaatst op het dak. Stroom kan dan opgeslagen 

geworden. 

Vraag: zijn de PV panelen breekbaar? Bal blijft er niet op liggen, niet breekbaar. 

          Douchewater opvangen en weer gebruiken. 

          Luchtverwarming retourneren. 

Plannen moeten nog goed gekeurd worden. 

Subsidiestroom worden aangeboord: Europese subsidie. 

Uitvoering: duurt nog zeker volgend jaar. 

Roep aan alle leden: elkaar aanspreken op verspillend gedrag. 

 

5.Financiën | Kascontrole 

Financieel verslag 

Richard Wiegers vertelt: 

Vorig seizoen 64K in de plus, nu 17K in de plus. Begroting voor volgend is dat we quitte 

willen zijn. Exploitatie is verdubbeld, sponsoring, Vriendenloterij, actie van de Plus en 

Rabobank hebben ook geld opgeleverd. De grote clubactie is een constante factor!! Ben 

Haarman doet dit voor het laatste jaar en zoekt een opvolger. De vrienden van 

Schalkhaar levert ook geld op en is in staat om activiteiten te ondersteunen. 

Jubileumcommissie heeft geld opgeleverd!! Waarop applaus. Dank vanuit het Bestuur aan 

allen! 

Lage kosten omdat de kantine deels niet open was. 



Commissies hebben zelf hun kosten en begroting aangeleverd. 

Uitgangspunt: wat zijn redelijke kosten die nodig zijn om op een gewenste, manier sport 

te beoefenen: goede kleding en materialen, goede ondersteuning door trainers, redelijke 

faciliteiten 

De verwachte opbrengsten bleken nagenoeg in overeenstemming te zijn met de 

gewenste kosten 

Dit betekent geen contributieverhoging voor komend seizoen. 

 

Optimisme: in de exploitatiecommissie. Ga met z’n allen de kantine in!! 

Eigen vermogen van anderhalf miljoen euro ( zit mn in de accommodatie). Eind van het 

seizoen nog 2 ton over. 

Vraag: huur van complex is verhoog met 40 procent. Waar komt dat vandaan? Hiervoor 

kregen we steeds korting vandaar dat het een verhoging lijkt. Hoe zit het met de 

energiekosten voor komend jaar? Huisbaas heeft aangegeven dat de huur met 8.6 

procent verhoogd gaat worden. 

 

1. Kascontrole 

Tom Weierink heeft dit gecontroleerd, speelt zelf in het 10e. Financieel verslag sluit goed 

aan bij de presentatie van deze avond. Risico van SVS zit in de afhankelijkheid van 3S. 

Verslag van Richard zag er goed uit. 

Oproep om in de kascontrole te ondersteunen. Tom doet dit nu alleen!! Inmiddels hebben  

Johan Schintz en Martijn de Leest zich aangemeld. 

Financieel is de vereniging gezond. We kunnen ons vinden in de begroting. De 

kantineopbrengst goed te monitoren. 

De ALV detacheerd de penningemeester en het bestuur voor het gevoerde financiële 

beleid. 

 

Verslag kascommissie financieel jaar 01.07.2021 - 30.06.2022 

 

Wij hebben op verzoek van het bestuur het Financieel Jaarverslag 2021/2022 en de 

Begroting 2022/2023  van S.V. Schalkhaar doorgenomen. Daartoe hebben de 

penningmeester van het hoofdbestuur, Richard Wiegers ons toegang gegeven tot de 

online boekhouding, balans en resultatenrekening, begroting en op verzoek tot digitale 

en papieren specificaties.  

 

Afgelopen seizoen was een jaar dat er weer dingen mogelijk waren. Het gevolg voor SV 

Schalkhaar is dat de opbrengst van de kantine-exploitatie redelijk is hersteld ten opzichte 

van voor corona. De omzet van de contributie en sponsoring is redelijk stabiel en dat is 

gezien de economische situatie een goede prestatie.  Daar waar de vereniging in vorig 

seizoen diverse tijdelijke compensaties heeft ontvangen zijn de kosten voor afgelopen 

seizoen weer hersteld naar een iets hoger niveau van voor covid.  

 

Hierbij een paar punten van aandacht: 

1. Afgelopen jaren is er veel aandacht geweest voor de kasadministratie. De 

penningmeester is in gesprek met de diverse kascommissies om met de 

aanwezige middelen en vrijwilligers met (kleine) aanpassingen meer grip te 

krijgen over de contante kasstromen.  

De vereniging is voor het realiseren van haar doelen in grote mate afhankelijk van 

Stichting Sportvoorziening Schalkhaar. Naar wij begrepen hebben, is deze 

splitsing destijds gemaakt om fiscale redenen. Als er geen financiële, juridische of 

fiscale bezwaren zijn zou samenvoeging de administraties overzichtelijker kunnen 

maken en het bestuur slagvaardiger in  het realiseren van de lange 

termijndoelstellingen.  

 

 

 



 

 

Conclusies: 

 

1. Financieel gezien is de vereniging gezond. Er is een voldoende eigen vermogen, 

geen langlopende schulden en voldoende liquiditeit om de kortlopende schulden te 

kunnen voldoen. 

2. Wij kunnen ons vinden in de gestelde begroting. De begroting is in lijn met 

voorgaande jaren opgesteld. Daarbij is de begrote kantineopbrengst ver boven 

wat gerealiseerd is over de afgelopen 2 jaar. Wij adviseren dan ook de 

kantineopbrengsten komend seizoen goed te monitoren en als bestuur waar nodig 

het uitgavenpatroon bij te stellen bij tegenvallende opbrengsten.  

3. Met de juiste hulp en inzet van de leden moeten de gestelde doelen echter 

gerealiseerd kunnen worden. 

Tot slot bestaat de kascontrolecommissie op dit moment uit 1 vrijwilliger voor een 

vereniging met ca 1.200 leden. Ik verzoek hierbij nadrukkelijk dat andere leden met 

enige financiële kennis en kunde op om volgend jaar samen vorm te geven aan deze 

commissie.  

Gelet dat de door ons doorgenomen stukken en aan ons verstrekte informatie een 

getrouw beeld geven van het handelen van het bestuur en de toestand van de 

vereniging, stelt de kascommissie de ledenvergadering voor de penningmeester, en 

daarmee het bestuur, decharge te verlenen voor het gevoerde (financiële) beleid.  

 

6.Vrijwilligers van het jaar (Handbal en Voetbal) 

Vrijwilligers van het jaar 

-Jubileumcommissie SVS 75 jaar 

-Ria Klein Douwel (Voetbal) 

-Arnoud Mensen (Handbal) 

 

7.Bestuurswisselingen 
 

Bestuur 

Afscheid: Jeroen van Leeuwen, opvolging door Maikel in combinatie met Rob de Bruijn. 

              Wim Groot Koerkamp, hij wordt opgevolgd door Jerom Groet Koerkamp 

Wim wordt in het zonnetje gezet. Begonnen in 2000 representatie op te richten bij SVS. 

Goalredactie overgenomen samen met Rudy Brouwer. Huisstijl ontwikkelt voor de 

vereniging. Grote klasse!! 

Vele acties de kar getrokken om geld te genereren voor de club. Kunst in de kleedkamer, 

de Van, verlotingen. Digitaliseringsslag is door hem ingezet: de social media. Onderdeel 

van het 12e, kartrekker 7x7. Veel bewondering voor de inzet. Wim wordt benoemd tot 

Erelid van de vereniging. 

Wim is verrast en vindt het een grote eer dat hij erelid is!! 

 

8.Rondvraag 



Floris geeft aan dat er shirtje van het jubileumweekend meegenomen kan worden. 

Peter geeft aan nog een bestuurlijk jaar voorzitter te willen zijn. Hij vraagt aan een ieder 

om te kijken of er een nieuwe voorzitter zal zijn. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


